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Dato: 
Klokkeslett 
Sted: 

Torsdag den 15. August 2024 
19:00. 
Halvar 
 

Styret 
 
 

Til Stede: Halvar, Torgeir, Tommy, Oddvar, Ole og Roy 
Fraværende: Kine, Bjørn, 

Saksliste:  
Sak 30 – 2024 Godkjenne innkallingen 

 
 
Vedtak:Innkalling Godkjent 
 

Sak 31 - 2024 Godkjenne saksliste 
 
Vedtak: 
Styret godkjenner sakslisten, med følgende varslede saker til eventuelt: 
 
-Lading El.biler  
-Oppfordre medlemmer til å gi beskjed til styret ved skader eller feil på utstyr 
eller bygningsmasse 
 

Sak 32 – 2024 Orienteringer  
Leder  

- Status medlemmer: Et nytt medlem 
- Forespørsel om lager leie for biler og vogner: Svart at vi ikke ser behov for 

dette. 
- Svar til Trollfjord, vedrørende «Skoging»: Ikke fått ytterligere 

tilbakemelding fra Trollfjord 
- Status på varsel sendt til tre medlemmer: Varsel respondert på, men må 

følges opp 
- Informasjon til styret om hendelser som kan være grei for styret å vite om  

 
Nestleder 

- Vaskelister fulgt god opp og rent og rydding på Sandnes gjennom hele 
sommeren 

-  
Kasserer 

- Status Økonomi: 
-  Mangler innbetaling av 6 årsleier 
 

Sekretær 
Styremedlemmer: 
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- Roy tar kontakt med representant fra fylkeskommunen om : 
Brøyting/vedlikehold av veien til Sandnes. 

- Tillatelse til oppsett av Fe-rist på veien mot Svindalen 
- Kan/bør skiltet med merket blindvei som i dag står ved campingen 

flyttes til F.eks. Skjoldehamnkrysset ? 
- Halvar tar kontakt med Andøy Kommune for eventuell plassering av 

kommunal søppelcontainer på Sandnes 
- Tommy kjøper inn ny trampoline. 
-  

Plasskomite 
- Status ledige plasser – Søknader om plass: 
- 5 ledige plasser på Sandnes pr.d.d 
- 1 tildelt plass 

 
Arrangements komite 

-  
Vedtak: 
Styret tar orienteringene til etterretning 
 

Sak 33 – 2023  Status Jubileumstreff 2025 

Styret ber her om orientering fra Arrangementskomiteen. 

Vedtak: 

Styret inviterer komiteen til neste styremøte på høsstreffet der de kommer med 
en plan, som gir grunnlag for budsjett til treffet 

 
Sak 34– 2024  Informasjonsbrosjyre 

Fra tid til annen kommer det nye medlemmer til Sandnes for å etablere seg, i den 
forbindelse kan det være lurt at det utarbeides en enkel «handover» som gis til de 
nye på Sandnes. Denne brosjyren bør inneholde de mest elementære tingene som er 
verdt å ha noe kunnskap om. I tillegg bør dette også legges inn på være hjemmesider. 

Selv om klubbens etablerte medlemmer er gode og flinke til å orientere nye etablere 
på Sandnes om ting når de blir spurt. Kan det tenkes at en enkel brosjyre kan være 
grei å ha til nye.   

Innholdsmessig hva kan og bør den inneholde (Listen under er ikke uttømmende 

- Pris oversikt 
- Strøm info (fastpris/minimum/ forbrukskostnad) 
- Årsleie 
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- Bruk av strøm til ladding av elbil. 
- Inn og utkjøring av plassen 
- Porter etc. 
- Internett  
- Låsing og lukking 
- Sikring av vogn/telt 
- Styrets medlemmer/Epostadresser 
- Søppelhandtering 
- Bruk av felles anlegg 
- Arrangements deltagelse 

Vedtak: 

Styret vedtar å utarbeide en informasjonsbrosjyre til nye etablerere på 
Sandnes. Styret gir oppdraget til: 

Plasskomiteen ser på en løsning på dette, samt et oppslag på Sandnes som 
turister og andre besøkende lettere kan forstå at dette er en privat 
campingplass med de begrensninger og restriksjoner dette medfører 

 
Sak 35 – 2024   Hjemmesider 

Styret har ved flere anledninger gitt uttrykk for at dagens hjemmesider er 
tungvintes å bruke. Det er relativt mye «klikking» for å finne frem til 
informasjon. Samtidig er nødvendigvis ikke alt av informasjon heller 
oppdatert. 

Styret ser det som nødvendig å vurdere å utarbeide nye hjemmesider for 
klubben. Her kan en vurdere flere løsninger for dette.  

1. En kan eks leie inn en konsulent for arbeidet,  
2. en kan søke om der er noen i klubbens rekker til å utføre arbeidet 
3. En kan velge å videre utvikle dagens  
4. En kan vurdere å bruke NBCC sine standarder 

Det er ikke gjort kostnadsberegninger for ett slikt tiltak, og styret bør først 
vurdere om en ønsker å gå videre med dette, og der sette ned ett utvalg fra 
Styret, samt invitere dagens Webmaster til arbeidet. Før en iverksetter et 
tiltaket, må styret få tilbake en sak fra utvalget som synlig gjør en skisse til 
nye hjemmesider, samt ett kostnadsoverslag 

Vedtak:  
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Styret vedtar å igangsett vurdering av å etablere nye hjemmesider, og 
velger følgende personer til å utgjøre arbeidsgruppe hjemmesider: 

Dette blir en sak som blir tatt opp på neste medlemsmøte. Er det 
medlemmer som enten kan selv ellert vet om noen som kan bygge opp 
en slik side mottar styret gjerne innspill på dette. 

. 
Sak 36 – 2024 Eventuelt: 

Lading av EL-biler: 

-Skal primært skje på egen plass med egen måler, men om det skulle være 
behov for å lade på huset eller andre fellesområder skal det vippses 100,- til 
klubben i hvert tilfelle. 

-Oppfordre medlemmer til å gi beskjed til styret om det skulle oppdages feil og 
mangler med utstyr eller bygningsmasse på Sandnes. 

Blant annet ble det sist helg oppdaget at kniven på den nye gressklipperen var 
skadet ved en tilfeldighet. Dette er det noen som har visst om og burde gitt 
beskjed om det. 

 

 
 Neste møter: 

Lørdag 5. oktober.         – Sandnes 

Torsdag 7. november 

Torsdag 5. Desember 
  

 


